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Vedrørende budget 2025 - 28   

 

I forbindelse med arbejdet med stærke fællesskaber, og den følgende omprioritering af midler, ønsker 

Ungdomsskolens bestyrelse, at Ungdomsskolen fortsat bidrager til arbejdet med hjemtagning af elever, 

som skal tættere på det almene område, samt det vigtige arbejde med at støtte elever i skolevægrings 

tilbagevenden til undervisning.   

Den nuværende finansieringsmodel medfører økonomisk usikkerhed i sammenhængen mellem indtægter 

og udgifter, og derfor ønsker bestyrelsen, at en del af budgettet 2025 - 28 indeholder en fast ramme til drift 

af Ungdomsskolens heltidsundervisning.  

Det foreslås at rammen er 4 millioner for at fastholde et stærkt tilbud for elevgruppen, samt skabe tryghed 

for medarbejderne der arbejder i feltet. I den ramme kan der drives op til 20 elevpladser for målgruppen.   

 

Venlige hilsner  

Sekretær for Ungdomsskolens bestyrelse 

 

Lasse Holten Preisler 

 

 

 

 

  

 


